
  ZÁPISNICA  
zo zasadnutia členov Výkonného výboru  

konaného 01.08.2024 v zasadačke DVS 

 

Členovia VV: Peter Birka, Milena Fabšičová, Miloš Štefek, Július Maťovčík, Veronika Tirpáková 

Tlmočník: Milena Fabšičová              Právny zástupca: Oliver Krist   

Projektový manažér: Daniela Stanková  Kontrolór: Lukáš Dědeček 

Zapisovateľka: Majdová Petra     

 

 

PROGRAM 

 

1. Majstrovstvá sveta nepočujúcich v lyžovaní 2025. 

2. Olympijský festival – Spolu na Olymp. 

3. Kongres EDSO a ICSD. 

4. Chef de Mision Tokio. 

5. Kemp Spolu na Olymp. 

6. Deaf Tatry 2024. 

7. Reprezentačné družstvo vo futsale. 

8. Majstrovstvá sveta nepočujúcich v atletike 2024. 

9. Ostatné 

 

 

Peter Birka privítal prítomných členov a informoval o neprítomnosti Veroniky Tirpákovej a Júliusa 

Maťovčíka. Zdôraznil, že napriek tejto absencia je výkonného výboru uznášaniaschopný a otvoril 

rokovanie výkonného výboru. 

 

K bodu č. 1:  

- p. Fabšičová informovala o prebiehajúcich prípravách na toto podujatie, pričom uviedla, že na 

základe komunikácie s predstaviteľmi jednotlivých štátov, ktoré majú záujem sa zúčastniť 

Majstrovstiev sveta nepočujúcich v alpskom lyžovaní je značná časť z nich momentálne 

v platobnej neschopnosti. Z tohto dôvodu sa dohodlo posunutie zálohových platieb do 3Q 2024, 

a tieto skutočnosti bude potrebné komunikovať na stretnutí s riaditeľom strediska Jasná p. Jiřím 

Trumpešom, ktoré je naplánované 12. augusta 2024 ohľadne dohodnutia podmienok k 

pripravovanej zmluve medzi DVS a TMR, 

- p. Krist zdôraznil, že v súvislosti s uvedenou platobnou neschopnosťou viacerých štátov a zatiaľ 

nezabezpečeným financovaním podujatia boli už aj návrhy na zrušenie podujatia, čo však 

zrejme nepripadá do úvahy, pretože už je rozbehnutých viacero procesov a mohlo by to 

negatívne ovplyvniť imidž DVS. Problémy s financiami, ktoré spomenula p. Fabšičová, 

spôsobujú, že sa viaceré štáty zatiaľ neprihlásili na podujatie a preto je v súčasnosti 

problematické kalkulovať aká bude účasť, koľko bude potrebných finančných prostriedkov, aký 

rozsah ubytovania bude potrebné zabezpečiť a pod.. Napríklad Ukrajina, ktorá má záujem sa 

zúčastniť deklarovala, že by vedela zaplatiť platby za účasť na podujatí až na mieste, nakoľko 

majú vyhlásené v krajine kvôli vojnovej situácií platobné embargo, 

- p. Birka podotkol, že túto tému diskutoval s p. Maťovčíkom, ktorý tvrdí, že niektoré štáty 

uprednostňujú financovanie Deaflympiády 2025 pred MS v lyžovaní, čo sa môže negatívne 

prejaviť na celkovej účasti, 

- p. Fabšičová informovala, že zatiaľ jediné Japonsko zaplatilo 100%. Tiež informovala o cenách 

za ubytovanie, ktoré zahŕňajú skipas a stravu. Prihlásené sú zatiaľ Japonsko a Ukrajina. 

- P. Fabšičová uviedla, že prípravy na podujatie sa vzhľadom na situáciu budú musieť priebežne 

aktualizovať a meniť a prispôsobiť realite a že z dôvodu nedostatku prihlásených štátov 

a finančných prostriedkov musíme počítať aj s krízovým plánom organizácie podujatia. 
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K bodu č. 2: 

- p. Stanková predstavila rozpis účasti na Olympijskom festivale a rozdelenie úloh pre 

prítomných. Avizovala, že stánok DVS bude otvorený už v sobotu 3.8. ráno a po príchode treba 

umiestniť bannery s logom organizácie, materiály pre návštevníkov. Vyvesená bude aj prstová 

abeceda, fotky reprezentantov a pod., 

- p. Fabšičová informovala, že v stánku bude prítomný aj tlmočník. Ďalej informovala, že  

plánovaná je aj distribúcia vizitiek a letákov pre návštevníkov a pripravené sú aj malé darčeky 

pre deti (napr. loptičky, nálepky, ponožky, nákrčníky)  ktoré môžu získať za absolvovanie 

pripravovaných súťaží v stánku DVS, 

- p. Stanková avizovala, že pôvodne mal byť olympijský festival súčasne s kempom Spolu na 

Olymp, avšak pretože sa neprihlásil dostatočný počet detí, tak sa musel kemp zrušiť,  

- ďalej pokračovala, že DVS by mal byť súčasťou olympijského hnutia a nositeľom olympíjskych 

myšlienok a pretože nutné, aby sa hľadali nové športové talenty, tak práve Olympijský festival, 

je jednou z takýchto príležitostí. 

 

K bodu č.3: 

- p. Fabšičová informovala, že stanovy povoľujú účasť na kongrese EDSO len dvom delegátom, 

čo znamená, že zastupovať krajinu na kongrese môžu len nepočujúci, ktorý ovládajú posunkový 

jazyk a v rámci kongresu ICSD, ktorý je pre DVS prioritou, stanovy neurčujú osoby len 

nepočujúce. Ďalej informovala, že do 15. augusta treba zaslať delegačnú listinu s menami 

zúčastnených na kongresoch. Avizovala, že do OMS systému sme zaslali 15 návrhov, ktoré je 

potrebné na kongrese objasniť a obhájiť. Navrhla preto, aby sa na kongrese zúčastnil ako druhý 

delegát právny zástupca, ktorý v prevažnej väčšine pripravil a odôvodnil všetky návrhy DVS 

predložené na kongres a ktorý by preto v tejto veci bol významnou odbornou podporou 

a poradcom v záležitostiach ktoré majú byť predmetom rokovaní na kongrese ICSD, 

- úloha pre p. Birku - overiť, či sa na kongrese EDSO a ICSD môže zúčastniť aj externý účastník       

bez sluchového postihnutia, ktorý neovláda posunkový jazyk.  

 

K bodu č. 4:  

- p.  Fabšičová informovala o časovom harmonograme, ktorý DVS obdržal ohľadne Chef de 

Mision Tokio. Odlet je naplánovaný na 22. 11.2024. Cieľom cesty je Tokio. Primárne sa budú 

kontrolovať športoviská a štadióny. Prioritou je však kontrola ubytovania, vzdialenosti 

k športoviskám a doprava, aby sa mohlo pripraviť na podmienky, ktoré tam čakajú. Po minulých 

podujatiach, kedy boli najmä s ubytovaním problémy, chce DVS zabezpečiť pre reprezentantov 

lepšie podmienky, 

- p. Fabšičová uviedla, že účasť Slovenska na Chef de Mision sa  stále zvažuje, nakoľko viaceré 

záležitosti ohľadne prípravy športovísk a celého podujatia nie sú vôbec známe, (napríklad ako 

bude riešené stravovanie) viaceré športoviská nie sú zatiaľ vôbec pripravené (napríklad 

cyklistika nebude mať vôbec vyznačenú trať), nie sú isté ani hotely, ktoré majú byť k dispozícii 

pre účastníkov podujatia,  

- z týchto dôvodov sa účasť na Chef de Mision javí zatiaľ skôr ako nedôvodná, pretože pokiaľ sa 

tieto veci nezmenia, tak nebudeme môcť naplniť naše hlavné ciele, ktoré chceme zabezpečiť pri 

účasti na tomto podujatí. 
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K bodu č. 5: 

- p. Fabšičová podrobne informovala, o dôvodoch zrušenia kempu „Spolu na Olymp“  a preto sa 

tak ako to uvádzala p. Stanková momentálne sústredíme už iba na prezentáciu DVS na 

Olympijskom festivale. 

 

 

K bodu č. 6: 

- prediskutovali sa podrobnosti programu Deaf Tatry a to vrátane organizácie galavečera – 

Najúspešnejší športovec za rok 2023 v kategórii muži, ženy a ocenenie za ukončenie kariéry 

(Peter Vašíček, Terézia Pristáčová a Martin Legutký ml.),  

- p. Fabšičová navrhla najúspešnejších športovcov za rok 2023 finančne odmeniť a to spolu vo 

výške 2 500€ pre umiestnenia 1.-3. miesto ženy a muži, 

- prebehlo hlasovanie: 

      Za: 3                 Zdržali sa: 0                                                   Proti: 0 

 

K bodu č. 7:  

- p. Fabšičová informovala, že p. Samuel Haister poslal na oficiálny email žiadosť, aby DVS 

prihlásilo futsalistov na Medzinárodný turnaj vo futsale, ktorý sa bude konať v Českej republike. 

Do žiadosti však neuviedol konkrétne mená hráčov a v tejto veci sa viac už neozval, 

- v tejto veci preto nevieme, o akých hráčov by sa malo jednať, či sú členmi DVS alebo nie, pričom 

väčšina hráčov futsalu, ktorá bola v minulosti evidovaná v klube Futbalový klub nepočujúcich 

PLAST-MONT Lučenec, prestala byť členmi DVS, nakoľko ich tento klub pre rok 2024 vyradil 

z členskej základne, a preto DVS v súčasnosti už neregistruje dostatočný počet hráčov, ktorí by 

sa mohli takéhoto turnaja zúčastniť, 

- p. Krist doplnil, že samotný organizátor - sekcia futsalu za Český deaflympijský výbor v zaslanom 

bulletine uvádza Slovensko ako prihlásené družstvo, hoci DVS sa zatiaľ na turnaj  neprihlásilo 

a organizátor o účasti Slovenska s DVS vôbec nekomunikoval. Z toho vyplýva, že komunikácia 

ohľadné prihlásenia DVS na tento turnaj musela prebehnúť neoprávnene len medzi p. Samuelom 

Haisterom (ktorý ale v súčasnosti nie je členom DVS) a organizátorom,  

- p. Krist preto navrhuje kontaktovať Českú deaflympijský výbor k vyššie uvedenému 

a prekonzultovať celú túto záležitosť.  

 

K bodu č. 8: 

- p. Fabšičová informovala prítomných o priebehu a výsledkoch na Majstrovstvách sveta 

(juniorov) nepočujúcich v atletike 2024, ktoré sa konali v Taipei, 

- na tomto podujatí získala bronzovú a zároveň jedinú medailu diskárka Ivana Krištofičová a to 

napriek tomu, že si na podujatí zranila členok, 

- informovala tiež o viacerých nedostatkoch a to najmä nedisciplinovanosti zo strany niektorých 

športovcov. Jednou  zo závažnejších skutočností bolo napríklad neoznámenie zmeny zdravotného 

stavu (infekčného ochorenia), čo mohlo mať negatívny vplyv na celú výpravu. Najčastejšie 

nedostatky sa týkali absencie reprezentačného oblečenia. Tieto nedostatky budú spomenuté 

a riešené aj na stretnutí športovcov – deaflympionikov, ktoré je naplánované na september, počas 

Deaf Tatry, 

 

K bodu č. 9  

- p. Fabšičová informovala, že sa navýšil rozpočet na mzdy. Zdôvodnila to tým, že p. Stanková 

prešla z polovičného úväzku na plný úväzok, a navýšené sú aj mzdové výdaje na externú 
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účtovníčku, ktorá pracuje na dohodu - p. Irenu Zajíčkovú, ktorá zaúča sl. Majdovú v oblasti 

účtovníctva, 

- položka mzdy sa navýšila interným presunom prostriedkov medzi položkami, 

- p. Fabšičová ďalej predkladá žiadosť o schválenie odmeny za účasť na pracovnej ceste – 

Majstrovstvá sveta (juniorov) nepočujúcich v atletike v Taipei a to vo výške 675€, kde okrem 

svojej funkcie vykonávala tiež činnosť tlmočník výpravy do posunkového jazyka, 

- prebehlo hlasovanie za odmenu vo výške 675€. 

 

      Za: 2           Zdržali sa: 1                               Proti: 0 

 

 

Uznesenie prijaté členmi VV DVS 

VV schvaľuje 

 

 

č.14/24 odmien v celkovej výške 2 500€ pre víťazstvo na 1.-3. miesto ženy/muži na podujatí     

„Najúspešnejší športovec za rok 2023“ 

 

č.15/24   odmeny vo výške 675€ pre p. Milenu Fabšičovú 

 

 

 

 

 

Zapísala: Majdová Petra, odb. asistentka .......................................... 

 

Korigovala: Milena Fabšičová   ............................................ 

 

V Bratislave, 01.08.2024 

 

 

  




